
Geacht gemeentebestuur,

Mijn voorstel gaat over omheinde hondenravotplekken. Voor alle duidelijkheid, ik praat niet over
plekken om honden uit te laten en hun behoefte te laten doen. Maar volledig omheinde plekken

waar honden met elkaar kunnen spelen en ravotten. En waar de omheining dan ook voldoende hoog

is zodat honden er ook niet overheen kunnen springen.

De bestaande ravotplekken werken namelijk niet. Dat is niet alleen mijn persoonlijke mening, maar
ook die van hondenbezitter die ik in mijn dagelijkse rondjes tegenkom, waarvan er een aantal
vanavond hier aanwezig zijn. Honden die los lopen en ravotten kennen geen grenzen en er bestaat
het risico op de huidige n¡et omheinde plekken, dat ze dus onverhoeds de weg op lopen en een
gevaar opleveren voor auto of fietsers. Plus dat de huidige ravotplekken óók voor ander doeleinden
gebruikt kunnen worden en er in die mix toch ongewilde situaties zouden kunnen ontstaan.
Bijvoorbeeld als er ook spelende kinderen op zo'n plek aanwezig zijn. Daarbij is het bij de meeste

hondenbezitters onduidelijk of honden daar nu los mogen lopen of aangelijnd moeten zijn. Want de

regel ís toch dat honden in het publieke domein aangelijnd moeten zijn. Deze onduidelijkheid kan

dus ook tot conflicten leiden tussen hondenbezitters en niet hondenbezitters.

lk heb een tijdje geleden een meer uitgewerkt voorstel ook naar de wijkraad en de partij Weert
Lokaal gestuurd. Maar kreeg toen de reactie dat ik het toch vooral zelf moet doen. Met andere
woorden, dat ikzelf een groep hondenbezitters bij elkaar moet zien te krijgen. En dat deze groep dan

ook zelf alles in gang moet zetten en ook zo'n plek moet onderhouden. Helaas heb ik voor dit alles te
organiseren en coördineren geen tijd en mogelijkheden. Maar wat betreft onderhoud van zo'n

hondenravotplek, weet ik zeker dat er hondenbezitters enthousiast zijn te krijgen. Daarbij vond ik de

reactie van Weert Lokaal over besteding van hondenbelasting ook vreemd. Dit zou in hun reactie
opgaan naar het leeg maken van afualbakken en afhandelen van klachten. Waarb'rj ik de indruk heb

dat het hier niet over klachten van de hondenbezitters (zeg anders de hondenbelastingbetaler) zelf
gaat.

ln de wijk zijn er zeker plaatsen aan te wijzen die geschikt zijn en die nu niet of nauwelijks gebruikt
worden. Bijvoorbeeld naast het schutterijgebouw van St. Job nabij de jeu de boules baan. Hier is
naar mijn mening eenvoudig en met weinig kosten een omheining aan te leggen. Een ander
bijkomend aspect van zo'n omheinde hondenravotplek is, dat zo'n plek ook weer mensen bij elkaar
brengt en verbind. lets wat naar mijn mening goed past in een beleid van leefbaarheid en

wijkontwikkeling.

Tot zover mijn voorstel. Heeft u nog vragen of behoefte aan verduidelijk hoor ik dit graag.

Bedankt voor uw tijd en aandacht.


